



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P24146

'Susceptibility to Scam Assessment' (Secondary 1-5)

「詐騙易感性評估」(中一至中五)

The Anti-Deception Alliance (Education) has invited our school to conduct a 'Susceptibility to Scam Assessment' for students in early April. This initiative aims to ensure the safety and well-being of our students, considering the widespread nature of scams that affect individuals of all ages.

Susceptibility to scam refers to an individual's tendency to become a victim in specific scam scenarios. Factors that may contribute to victimization include students' behaviors, perceptions, attitudes, exposure to real-life scams, and reporting behaviors. The assessment aims to gather authentic opinions and experiences from students, which are invaluable for the research. Students will not be asked for any personal information and their individual responses will remain confidential.

The assessment is expected to take approximately 5 minutes to complete. All assessment data and participant responses will be securely stored and managed by the Division of Life Science at the Hong Kong University of Science and Technology, solely for research and strategic purposes related to scam risk management in schools and the education sector.

We appreciate your support. Please sign the online reply slip on or before 28th March 2025(Friday).

反詐騙聯盟(教育)誠邀本校參與「詐騙易感性評估」調查。詐騙在全球肆虐，對象不分年齡。為確保同學的安全與福祉，本校將於四月初進行此項調查。

「詐騙易感性」是指個人在面對特定詐騙情境時成為受害者的傾向。這與學生的行為、認知、態度、現實生活中的詐騙經歷、報告行為等有關。同學的真實經歷和意見對這項研究是最重要的。是次評估不會詢問任何個人身份資料，個別回應將保持機密。

評估預計需時約5分鐘，所有回應數據將集中在香港科技大學生命科學部，僅用於學校和教育界的詐騙風險管理研究。

本校感謝家長的支持，請於二零二五年三月二十八日(星期五)或以前填妥回條。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長

26th March, 2025 二零二五年三月二十六日

E-class Reply Slip
電子通告回條

I acknowledge the above captioned circular and
本人知悉 貴校來函，並

- agree that my ward will take part in the assessment.
同意敝子弟參與上述評估。
- do not agree that my ward will take part in the assessment.
不同意敝子弟參與上述評估。

* Please put a tick \surd in the appropriate box. 請於適當處加上 \surd 號。